
Protokoll från styrelsemöte med Rö Folkets Hus och Byalagsförening, 
styrelsemöte 3 okt 2017
Närvarande: Johannes Menzel, Mona Nixon, Monika Flodin, Miriam Åkerblom, Anders 
Samuelsson, Ove Norman, Roger Mähl och Monica Viklund.

1. Mötets öppnande Johannes hälsar välkommen
2. Protokolljusterare, Johannes
3. Föregående protokoll gås igenom. 
- Bryggan i Rö, beslut om hur den ska avvecklas tas upp på övriga frågor.
- Vidarekoppling av byalagets telefon till Johannes. För att det ska fungera
måste telefonen ha ett abonnemang. Beslut att inte införskaffa det. Telefonen finns
på folketshus för att användas där.
4. Ekonomi: Monika gick igenom ekonomin.
Netto per 30 sept; 150 255: 61
5. Aktiviteter 
- Röjning av Vålön lördag 7/10. Tre arbetslag fördelade över ön röjer stigarna och
fyller på med ved.
- Medlemsmöte 21/10, Mona N och Monica V ansvarar
- After work med vinprovning 24/11. Ansvariga Birgitta S och Gun-Marie R.
6. Uthyrning inget aktuellt
7. Tillsyn och skötsel
Städ ute och inne klart förutom röjning av stigen och lagning av gärdsgården,
detta görs till våren liksom fortsatt renovering av huset. 
8. Övriga frågor
Blommorna tas in 5/10 Monika F och Miriam Å.
Bryggan, förslag att byta mot att bagarstugan ställs iordning. Beslut vid nästa 
möte.
DJ bokas till höstfesten 14/10
vattenföreningen påpekar att de misstänker att det finns en läcka på ledningen
mot Rö.
Att diskutera vid nästa möte: 
Förslag på åtgärder inne, kakel ovanför tvättställ på toaletterna. List kring 
plastmattan på herrarnas. Fönsterbrädorna i köket snyggas till. Iordningsställande
av pärm med information som finns tillgänglig för alla och underlättar arbetet ute
och inne samt för aktiviteter.
9. Mötets avslutande. Johannes avslutar mötet

Nästa möte tisdag 7 nov. kl. 18.30

Vid protokollet Justeras

Monica Viklund Johannes Menzel


